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CDA,

Ahmet Yorulmaz

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 14 november 2018,

Gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders tot vaststelling van de Programmabegroting
2019,

• het voor mantelzorgbehoevende inwoners van Hilversum mogelijk is om voor hun
mantelzorger een mantelzorgvergunning aan te vragen;

• de mantelzorger met de mantelzorgvergunning 80 uur per kwartaal gratis mag parkeren in de
nabije omgeving waar de mantelzorgbehoevende woont;

• er over 2018 6 aanvragen zijn binnengekomen voor een mantelzorgvergunning;
• dat aantal de vraag oproept of mantelzorgers voldoende op de hoogte zijn van de mogelijkheid

om een mantelzorgvergunning aan te vragen;
• de mantelzorgvergunning gezien kan worden als een positieve handreiking voor mensen die

zich inzetten voor hun hulpbehoevende naasten;
• mantelzorgers met enige regelmaat de auto nodig hebben om hun taken te kunnen vervullen;
• mantelzorgbehoevende inwoners van Hilversum kunnen op de volgende website een aanvraag

indienen:
https://www.hi lversum.nl/Home/Parkeren/parkeren inwoners/Parkeervergunning inwoners/M

• niet alle mantelzorgbehoevenden met de computer overweg kunnen en er dus ook behoefte
bestaat aan het schriftelijk aanvragen van een mantelzorgvergunning;

1. de mantelzorgvergunning onder de inwoners van Hilversum meer te gaan promoten door de
mogelijkheid die er is om een mantelzorgvergunning aan te vragen actief onder mantelzorgers
te communiceren;

2. daarbij nauw samen te werken met verschillende mantelzorgpartijen in Hilversum;
3. er voor te zorgen, dat het ook mogelijk is om schriftelijk een mantelzorgvergunning aan te

vragen.
4. mantelzorgbehoevenden naast de Parkapp, de mogelijkheid te bieden om bezoekerskaarten te

krijgen;
5. de aanvraagprocedure van een mantelzorgvergunning te vereenvoudigen.
6. na het zomerreces 2019 een evaluatie uit te voeren en die voor eind 2019 te bespreken met de

commissie Zorg en samenleving.


